
20181105 Protokoll Styrelsemöte Södra Trögs IK 

 Närvarande: Henrik Jowilin, Sandra Konkari, Henry Petersén, Joakim Englund, Petter Hörberg, Niklas Hallgren 
(punkten 106 B), Martin Lidberg (via telefon) 

Frånvarande: Peter Hedman, Anna Linder, Max Segerskjöld, Fanny Knutsson, Johanna Krantz, 

§ 97 Mötet öppnades av ordförande  

§ 98 Val av sekreterare: Styrelsen valde Sandra Konkari till sekreterare 

§ 99 Val av justerare: Styrelsen valde Henry Petersén och Petter Hörberg till justeringsmän 

§ 100 Godkännande av dagordning: Styrelsen godkände dagordningen 

§ 101 Föregående protokoll: Föregående protokoll lades till handlingarna 

§ 102 Ekonomirapport: Punkten utgick då Anna Linder inte var närvarande 
§ 103 Grenledarrapport:   

• Fotboll Seniorer: Serien är slut, 5 plats div 5.  

• Innebandy senior:  Säsongen är i full gång, laget gör bra ifrån sig på matcherna.. 

• P07/08: Startar inomhusaktivitet ons v 45 

• F09/10: innebandysäsong, spelar sammandrag lördag v 45  

• P/F 11: Boll och lekverksamhet måndagar med start v 45 

• Idrottslek:  Stor uppslutning. Årskull 14 är väldigt intresserade och kommer i början att startas igång 
med årskull 12/13. 

• Innebandy junior: ----------------------- 

• Motion:  

Seniorgymnastik: inget nytt 
Innebandy herrlag: söndagar 19.30, just nu mer A-lagsspelare än motionärer 
Innebandy damlag: har kommit igång med sin verksamhet 

 

§104 Uppföljning/rapport grupper 

a) Sponsorgrupp: Inget att rapportera 

b) Cafeteriagrupp: under helgen v 44 har sopkärlet brunnit upp, troligtvis under natten till måndagen- 

händelsen är polisanmäld. 

c) Hemsida/sociala medier: MartinLidberg per telefon- inget särskilt att rapportera 

d) Ungdomsgården: Laget.se har börjat att användas för närvaro och spridning av information 

e) Hur får vi fler aktiva i Södra Trögd: styrelsen enades om att vi måste vara tydliga med vad vi vill innan vi 
börjar rekrytera. Underlag behöver tas fram där det framgår vad det är föreningen behöver stöttning med 

§ 105 Genomgång information mail brev mm: inget att rapportera 

 

 

§ 106 Uppföljning /Information 

a) 60-årsfesten: Ca 75 personer anmälda- efteranmälningar kan göras fram till slutet av veckan då maten 
beställs  



Iordningställning lördag kl 15.00 Petter, Sandra, Henry, Joakim, Max 

Städning söndag kl 10.00 Niklas, Sandra Petter, Henrik, Henry 

Peter Hedman har ordnat med 4 st ungdomar som kan jobba under kvällen,  

Arvode för personal: 500 kr/ person 

Schema baren- styrelsen turas om utan schema 

Kassaskrin till baren- Henry Peterséntar med.  

 

b) Certifiering- hur går den till? Vad ska vi göra? Upplands ff besökte föreningen för ett uppstartsmöte, 
ett steg i certifieringsprocessen är ett värdegrundsmöte som kommer att ske 29 nov 18.00 där hela 
föreningen kommer att bjudas in. Under 60-årsfesten kommer information att spridas ang 
värdegrundsarbetet och låsbar låda där man kan lämna förslag kommer att ställas ut. 

c) Valberedningsarbetet:  

Inventering av ledamöter för omval: 

Henrik Jowilin- tackar nej  

Niclas Hallgren- återkommer med svar 

Peter Hedman- tackar nej 

Johanna Krantz- tackar nej 

Henry Petersen- tackar ja 

Valberedningsarbetet fortsätter nästa styrelsemöte då nya tänkbara kandidater skall tas fram. Styrelsen 
uppmanas komma med förslag på tänkbara ledamöter. 

d) Anläggningsrådet- fotboll: Samordningsmöte för alla ordförande i kommunens föreningar.  Henrik 
Jowilin var närvarande som representat för STIK. Konstgräsplaner stod på agendan, kommunen ser ett 
behov av fyra nya konstgräsplaner inom 10-år. Syftet är att anläggningsrådet för föreningarnas talan 
mot kommunen och mötena genomförs så att föreningarna skall vara överens. Problematiken kring att 
föreningarna tappar lag längre upp i åldrarna diskuterades också. 

e) Kansliet- behöver städas. Joakim Englund och Henry Petersén tar på sig att städa 

f) Medlems- och deltagaravgifter: dålig uppföljning hur inbetalning ser ut. Henrik Jowilin pratar med 
Niklas Hallgren om utskick av avgifter framför allt till de nya innebandylagen. 

 

§107 Övriga frågor: Inga övriga frågor togs upp 

§108 Boka och planera nästa möte: Nästa möte Tisdag 27 november kl.19.00. Kallelse skickas via laget.se- 
samtliga skall besvara ja eller nej i god tid innan mötet 

 

§109 Mötet avslutades av ordförande 

_____________________________________  ___________________________________ 

Henrik Jowilin, ordförande   Sandra Konkari, sekreterare 

___________________________________  ___________________________________ 

Henry Petersén, justeringsman     Petter Hörberg, justeringsman 


